
PROTOKOLL NR 9/2021 

Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2021-11-01 

Närvarande: Lars Andersson, Lars-Erik Larsson, Siv-Britt Andersson, Rolf Magnusson, 

Anne-Marie Lindkvist, Karl-Erik Lindkvist, Lena Necander, Åke Algotsson, Madeleine Andrén, 

Monica Borg 

 

Frånvarande: Lena Ek, Jörgen Davidsson 

§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes 

§3.  Att justera protokollet valdes Karl-Erik Lindkvist 

§4.  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

§5.  Ekonomi 

Resultat och balansräkning, några poster på resultatrapporten har fått 0 kr, åtgärdas till nästa möte 

Skaldjurs- och pubafton gick med >2000 kr i vinst. 

Gåvofondens kapital räcker för närvarande inte till några lämpliga aktiviteter. 

Investeringsfondens värde är nu 118 930 kr. 

Styrelsemedlemmars utlagda kostnader för förbrukningsmaterial (bläckpatroner och dylikt) som 

används av PRO ska ersättas.   

 

§6.  Nya medlemmar 

8 nya medlemmar. Inger Herbertsson, Ulla o Ulf Lindblad, Inga-Lill o Jan-Eje Andersson, Liisa 

Ylitalo, Ann Åkesson o Tage Isaksson. 

 

§7.  Hemsidan 

Nyinlagt: Pubafton med ett antal bilder. Info om PRO Seglora/Svaneholms 70 årsjubileum, där PRO 

Viskafors överlämnade en ljusstake som gåva. 

Harald: Uppdatering av medlemsregistret. I övrigt en bedrövlig historia. 

 

§8.  Inkommen post och skrivelser 

Från föregående möte: Resa med Vikingline gäller för studieansvarig, så Lena N och Madeleine 

åker. 

Förfrågan från Distriktet angående datum för årsmöte. Det är den 3: dje torsdagen i mars, (17 mars), 

Valberedningsutbildning. Info till valberedningen Jan-Åke Brorsson, Bengt-Göran Andersson och 

Kent Johansson. 

Info från Sagateatern om Nyårsrevyn ”Äntligen” Pris för PRO 320kr. Info på nästa medlemsmöte.  

 

§9.  Aktiviteter 

Kontakter med aktivitetsansvariga. Lena N har en träff med aktivitetsansvariga. 

Programbladet våren 2022 Arbete pågår 

Ledare i våra aktiviteter: Bör vara två, ordinarie och ersättare. Lena N tar upp det på träffen med 

aktivitetsansvariga. 

Dart har ett möte angående fortsatt verksamhet. 



Hantering av ersättning vid aktivitet Vin- Whiskeykunskap 

Vinkunskap 600 kr back. En biljett nästa gång, utvärderas till nästa år. 

Whiskeykunskap, blev diskussioner om centilitrar och olika storlek på glas, kvitton saknas, 

kostnader för höga. Utreds om det ska läggas ner. 

Senarelägga tiden för festligheter. Bestämdes att de ska börja klockan 18. 

Parentation. Monica håller i detta vid 2022 års första medlemsmöte, onsdag 19 januari. Gäller för 

åren 2020 och 2021. 

§9a. Studier info: 

Studiekommité har haft möte 18/10. Lena N var där och ansåg att mötet inte gav något. 

§9b. Rekommendationer för resor arrangerade av inbjudna parter   

Avtalspriser 2022 till alla PRO föreningar inom distriktet, gäller för resor med Viking Line. 

§10. Information från PRO riks/ Distrikt 

Rolf informerade från protokoll fört vid RO riks/distrikt. Protokollet kommer att skickas ut till 

föreningar. PRO:s kursgård är såld till Jula. 

Rolf informerade från protokoll fört vid DS styrelsemöte 13 okt. 

Rolf har lämnat in en skrivelse till styrelsemötet 3 nov angående distriktets fonder. 

Värdeutveckling av distriktets fonder. Fondens kapital i balansräkningen är upptagit per den 31 dec 

2020 till 1 076 848,04 kr. Kapitalet har per den 30 sep 2021 ett övervärde av 1 379 509,72 kr, och 

Rolfs fråga till styrelsen i distriktet är vilket beslut/syfte finns med placeringen. 

Rolf informerade om Inbjudan till Västsvenska Rådet. 

Höstmöte PRO Södra Älvsborg Horred, Rolf och Karl-Erik åker på detta. 

Åke informerade om PRO Samorg. möte 10 okt. Samorg. Betalar för Seniorkalendern 2021. 

Höstmöte PRO Samorg 11 nov. Åke åker på detta. 

Avtal med Borås Bouleallians ska skrivas om. 

§11. Lokaler 

Brandsläckare saknas i lokalen, Rolf undersöker hur vi får dit en. 

Den nya dörren på baksidan saknar utrymningshandtag. 

§12. Övrigt 

Rolf rapporterade om Seglora-Svaneholms 70-årsfirande. 

Monica är kritisk till BT:s utförande av Seniorguiden. Åke tar upp det med Samorg. 

Lars-Erik undersöker om en ny skrivare kan sänka våra utskriftskostnader. Det har i år köpts 

bläckpatroner för 5 292 kr. 

   

§13. Mötet avslutades. 

Kommande möten. 

Styrelsemöte kl. 10.00  6/12 

Medlemsmöten kl. 15.00  18/11 

 

_______________________ ________________________ ________________________ 

ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Karl-Erik Lindkvist 


